
 

Toezeggingen commissie WW 17 april 2024 
 
Agendapunt Titel Toezegging Portefeuille-

houder 
Deadline Stand van zaken Afgedaan 

VV - commissie 
Waterveiligheid 
en Waterketen 
14-02-2024 5.1. 
BOB Rijnland 
Circulair en 
Klimaatneutraal 

Dieren/Diervrien-
delijkheid binnen 
BOB Circulair en 
Klimaatneutraal 

Mevrouw Mols (PvdD) vraagt de 
hoogheemraad of het onderwerp 
dieren inderdaad bij de 
besluitvorming een plek kan 
krijgen in het debat. Zij wil 
voorkomen dat er in juni gezegd 
wordt dat de discussie in februari is  
beëindigd.  Portefeuillehouder 
Knapp (VVD) zegt toe dit 
onderwerp mee te nemen naar het 
junimoment. 

J.B. Knapp 19-06-
2024 

 Nee 

VV - commissie 
Waterveiligheid 
en Waterketen 
14-02-2024 5.1. 
BOB Rijnland 
Circulair en 
Klimaatneutraal 

Bruikbaarheid 
criteria BOB 
Circulair en 
Klimaatneutraal 

De heer De Ridder (PvdA) vraagt 
concreet hoe de portefeuillehouder 
denkt over de criteria. Hij begrijpt 
uit de beantwoording van de 
technische vragen dat er nog een 
ander stuk komt over het 
afwegingskader. In die zin gaat het 
nu alleen over de criteria als 
hulpmiddel voor het 
afwegingskader. Wat betreft de 
behandeling in de VV vindt hij het 
goed om aan dit stuk nog even 
aandacht te besteden. De centrale 
vraag hierbij is de bruikbaarheid 
van de criteria.   Portefeuillehouder 
Knapp (VVD): Het verzoek om een 
open blik te houden, is altijd goed. 
Wat hem betreft neemt D&H dit 

J.B. Knapp 15-05-
2024 

Tijdens de VV van 6 
maart 2024 is een 
Nota van Wijziging 
behandeld waarin dit 
punt is opgenomen.   
 
Het voorstel is de 
toezegging als 
afgedaan te 
markeren. 

Ja  



 

[punt over de financiële risico's] 
onder punt e mee 

VV - commissie 
Waterveiligheid 
en Waterketen 
14-02-2024 5.1. 
BOB Rijnland 
Circulair en 
Klimaatneutraal 

Doelen CO2 
reductie BOB 
Circulair en 
Klimaatneutraal 

De heer Van den Berg (AWP) kan 
de mening van mevrouw Baerveldt 
over de beeldvormende sessie 
dragen. Zijn punt blijft dat hij het 
graag verder zou hebben over de 
wijze waarop de 
beeldvormingssessie wordt 
ingevuld. In reactie op de vraag 
van hoogheemraad Knapp noemt 
hij het tussendoel van 49% CO2-
reductie. Hij vraagt zich af ten 
opzichte van wat dit doel gesteld 
is. Eerder heeft de VV gesproken 
aan de klimaatdoelstellingen zoals 
geformuleerd in Parijs. De VV wilde 
zich daaraan committeren, maar 
dat zou een reductie van 55% 
betekenen.  Knapp (VVD): De heer 
Van den Berg sprak over de 
beeldvormende fase en de doelen. 
De vastgestelde doelen zijn een-
op-een overgenomen in de nu  
voorliggende opinienota. Dit moet 
gecheckt worden, en eventuele 
inconsistentie rechtgetrokken. 

J.B. Knapp 06-03-
2024 

Tijdens de VV van 6 
maart 2024 is een 
Nota van Toelichting 
behandeld waarin is 
toegelicht dat van 
een mogelijke 
inconsistentie van 
doelen geen sprake 
is.   
 
Het voorstel is de 
toezegging als 
afgedaan te 
markeren. 

ja 

VV - commissie 
Waterveiligheid 
en Waterketen 
14-02-2024 4.1. 
GR 
Slibverwerking 
2009 - Wijziging 

Nota van 
Wijziging GR 
Slibverwerking 

De heer Van Oeveren (VVD) dankt 
D&H voor de beantwoording van 
de technische vragen. De VVD kan 
daarmee uit de voeten. Hij merkt 
alleen op dat in bijlage c het 
woordje “van” ontbreekt in: 
“Evaluatie (artikel 31a nieuw) 2. 

J.B. Knapp 06-03-
2024 

Tijdens de VV van 6 
maart 2024 is een 
Nota van Wijziging 
behandeld waarin de 
voorgestelde 

Ja  



 

gemeenschappeli
jke regeling 

De resultaten van de evaluatie 
wordt uiterlijk in januari van het 
jaar de waterschapsverkiezingen 
aangeboden aan de 
vertegenwoordigende organen van 
de waterschappen.”  
Portefeuillehouder Knapp (VVD) 
zegt dat het woordje “van” zal 
worden toegevoegd. 

wijziging is 
opgenomen.   
 
Het voorstel is de 
toezegging als 
afgedaan te 
markeren. 

VV - commissie 
Waterveiligheid 
en Waterketen 
08-11-2023 3.1. 
Najaarsburap 
2023 

Opslag van 
energie 

Dhr. de Ridder vraagt of Rijnland 
niet moet nadenken hoe 
opgewekte energie kan worden 
opgeslagen/gebruikt zodat er 
efficiënt wordt omgegaan met dit 
type energiebron?   
Portefeuillehouder Schouffoer 
(Natuurterreinen) antwoordt in 
reactie op de vraag over de opslag 
van energie, dat netbeheerders 
kampen met netcongestie. Rijnland 
overlegt met hen over de 
mogelijke inzet van Rijnlandse 
assets ter verlichting. De 
portefeuillehouder zal te zijner tijd 
rapporteren over hoe Rijnland deze 
energieopslag inzet én managet 

J.G.M. 
Schouffoer 

30-06-
2024 

 Nee 

 


